

GYM PROFILE



NAZ CLUB



WHO WE ARE?

من نحن؟

The fitness and sports Community Center (NAZ CLUB) is a national system established within international standards that carries out various ideas and plans to create a new system and purposeful for everything related to sports while providing a healthy environment and society that includes everything a woman needs.

مركز لياقة ومجتمع صحي (NAZ CLUB) منظومة وطنية تم تأسيسها ضمن معايير عالمية تقوم بعمل افكار وخطط مختلفة لإنشاء منظومة جديدة هادفة لكل ما يخص الرياضة مع توفير بيئة ومجتمع صحي يشمل ما تحتاجه المرأة.



MESSAGE

الرسالة

Spreading and presenting the fitness community with a different concept and thought to reach the health and aesthetic goals of women.

نشر وتقديم مجتمع اللياقة البدنية بمفهوم وفكر مختلف للوصول إلى أهداف المرأة الصحية والجمالية.



VISION

الرؤية

To become the first integrated women's health club in the kingdom through the services provided in a professional way to cover all regions of the Kingdom and the Arab world.

أن تصبح أول نادي صحي نسائي متكامل في المملكة عن طريق الخدمات المقدمة بطريقة احترافية لتغطية جميع مناطق المملكة والوطن العربي.



WHY US?

لماذا نحن؟

Because we aspire to acquire and provide the best types of services in a healthy, sporting community because we provide a service that suits all age groups with the strongest international standards.

أنا نطمح لإكتساب وتقديم أفضل أنواع الخدمات في مجتمع صحي رياضي وذلك لما نقدمه من خدمة تناسب جميع الفئات العمرية بأقوى المعايير العالمية.



OUR ZONES

- Spa zone: Jacuzzi, Sauna, Steam, Swimming Pool and Tanning Area.
 - Beauty zone: Moroccan Bath, Massage, Relaxing Room, Pedicure & Manicure and Hair Styling.
 - Fitness zone: Cardio hall, Spinning Room, Aerobic Classes Room, Extreme GX Classes, Yoga Room, Cross-fit & Free Weights Floor.
 - Indoor & outdoor lounge.
 - Kid's daycare, specialized camping & classes for kids.
-



أقسامنا

- منطقة السبا: جاكوزي, ساونا, بخار, مسبح ومنطقة تشميس.
- منطقة البيوتي: حمام مغربي, مساج, غرفة استرخاء, باديكير ومانيكير وتصفيف شعر.
- منطقة اللياقة البدنية: قاعة الكارديو, غرفة الدراجات, غرفة تمارين الأيروبيك, تمارين الأيروبيك الجماعية, غرفة اليوجا, الكروس فيت والملاكمة, أرضية المعدات والأوزان الحرة.
- صالة داخلية وخارجية.
- حضنة للأطفال, حصص خاصة للأطفال.





CONTACT US

Info@nazclub.co



[@nazclubksa](https://www.instagram.com/nazclubksa)

[+966 59 122 6094](tel:+966591226094)

